

合同号	TS01-202203	描述(工艺/特殊要求)	是否翻单	包装设计下单审核表如下:	特别提醒: 1. 审核清单“□”中必须打“√”或“X”。 2. 审核清单只适用于AM XXX-01订单, -02订单无需填写审核清单, 只需签字。 3. 外购供应商的文件, 印刷前必须强制要求供应商提供数码文件或彩稿确认后方可进行制版。 4. 确认下单文件知没有设计师及设计经理签名的确认下单并采购出现异常的一切责任由下单业务组自行承担。
品名	阿麦斯蓝牙棒棒糖 (海盐柠檬味) -说明书	虚线打压痕线不需要印刷出来	(翻单是指尺寸、文字、颜色等方面无需改动的前提下)	业务员确认: ☐ 1. INGREDIENTS 是否拼写正确? ☐ 2. INGREDIENTS 内容是否和生产通知单(合同)一致? ☐ 3. 尺寸材质是否和审核单一致? ☐ 4. 条形码内容与客户确认的一致? ☐ 5. 如果是“非OEM品牌”, 设计稿是否经过伍总书面确认? ☐ 6. 如果已印刷BBD, 内容是否和外箱100%一致? ☐ 7. 客户要求的内容是否已添加? 比如价格标, 过敏源, 警示语, 原产国 请在正确位置签名 只有签名审核后, 设计师才会放AI档 入外销共享, 才能 够发给供应商 我已按照审核表审核, 我对自己审核过的内容承担所有责任, 责任 _____ 签字	下单设计师确认: 设计经理复核: ☐ 材质无误 ☐ 尺寸无误 ☐ 文字无误 ☐ 条码内容/格式无误/条码大小符合标准要求 ☐ 批号到期日位置/内容无误 ☐ 符合标签测试(美国单/美国版双语、加拿大版双语) ☐ 工艺/印刷/颜色确认(包含专色号Pantone专色核对) ☐ 刀模线确认(虚线 - - - - -) ☐ 所有白色文字或白色色块部分一定要核对是否有做叠印效果, 必须要去掉重新填充白色以免印刷时分色无法分色出来。 我已按照审核表审核, 我对自己审核过的内容承担所有责任, 责任人 _____ 签字
尺寸	120*145mm		否		
颜色	单色印刷				
材质	80g书写纸			销售经理复核 我已按照审核表审核, 我对自己审核过的内容承担所有责任, 责任人 _____ 签字	

120mm

145mm



TastySounds™

Thank you for choosing our Bluetooth® Lollipop. We hope you enjoy it.

- Brand : Amos TastySounds
- Product name: Bluetooth® Lollipop
- Model No.: AMOS-B01
- FCC ID: 2A8Z4AMOS-B01

How to use

● **Bluetooth lollipop instruction:**

1



Long press to power on, a voice “power on” will be heard , LED indicator will flash and the candy bar will enter Bluetooth® pairing mode.

2



Set your mobile device to search for Bluetooth® devices. When list appears, select “AMOS-B01” from the found devices.

3



After a successful pairing, a tone “ connected” will l be heard and you will be able to play music on the candy bar and let the music travels through your teeth.

4



Single click the button to pause or play.

5



Long press again, a voice “ Power off” will be heard and led will be off and the candy bar will be turn off.

- 30 minutes of play time duration after one year
- High-quality bone conduction speakers
- Food-grade environmentally friendly material
- The battery is a 3.7 volt lithium-ion polymer battery (non-removable).
- Earplug Instructions: Gently roll Plug into the ear Hold your posture



In the box
1. Audio lollipop *1
2. User Manual *1
3. Earplug *2

120mm

145mm



TastySounds™

 **WARNING:CHOKING HAZARD -- Small parts. Not for children under 3 years.**

Earplugs are non-toxic.
Please keep them out of reach of children to avoid swallowing and esophageal blockage.
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:
(1)This device may not cause harmful interference, and
(2)this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.”
Note: Random disposal of this toy may have an impact on the environment, please recycle it properly.

Notes on Battery:

1.Please have an adult assist in unpacking the product.

2.Be sure to turn off the power when not in use and keep the battery in a safe place.

3.The battery is a 3.7 volt lithium ion polymer battery (non-removable).

Caution:

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Distributed By: AMOS SWEETS INC
Address: 475 S GRAND CENTRAL PKWY , LAS VEGAS, NV 89106, USA
Contact number:323-5104660
Contact: service@amos-sweets.com or GO TO www.amosweets.com

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation.
If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

-- Reorient or relocate the receiving antenna.

-- Increase the separation between the equipment and receiver.

-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.

-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.